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Informacja o rozpatrzeniu petycji 

 

W związku z toczącym się postępowaniem dotyczącym petycji Partii ZIELONI w sprawie wystąpienia do 

Marszałka Województwa Wielkopolskiego o wyłączenie obszaru Gminy Tarnowo Podgórne z terenów 

nowych obszarów łowieckich informuję, że w ustawowym terminie nikt nie zgłosił przyłączenia się do 

niniejszej petycji.  

Jednocześnie informuję, że rozpatruje petycję negatywnie uznając, że  na terenie Gminy Tarnowo 

Podgórne potrzebna jest właściwa gospodarka łowiecka realizowana przez Koła Łowieckie. 

Zwierzyna łowna głownie dziki, ale też lisy stanowią duże zagrożenie dla mieszkańców naszej Gminy. 

Dziki przyzwyczajają się do obecności człowieka i coraz częściej pojawiają się w okolicy naszych domów 

na ulicach i terenach zieleni. Dziki widywane są nawet w ciągu dnia w centrum miejscowości takich jak 

Przeźmierowo, Baranowo czy Chyby. Położenie naszej gminy w sąsiedztwie dwóch dużych jezior 

Kierskiego i Lusowskiego powoduje, że dziki na tych terenach mają doskonałe warunki do życia  

i rozmnażania, a w okresach gdzie brakuje pożywienia penetrują  przydomowe ogrody i tereny zieleni. 

Pojawiając się całymi stadami na ulicach powodują zagrożenie dla pieszych, a szczególnie dzieci.  

W okresie późno wiosennym, gdy na polach nie ma pożywienia, a w lesie kończą się żołędzie mamy po 

kilka zgłoszeń tygodniowo, że dziki wyrządzają szkody w ogrodach i na terenach prywatnych  - za takie 

szkody nikt mieszkańcom nie wypłaca żadnych rekompensat czy odszkodowań.  Odrębna sprawa to 

szkody rolnicze - duża ilość dzików powoduje znaczne szkody w uprawach rolniczych. Pomimo że na 

terenie gminy nie ma zbyt wielu rolników, to i tak  jest to istotny problem  - odszkodowania płacone 

przez Koła Łowieckie często nie pokrywają wyrządzonych zniszczeń. Z kolei lisy często pojawiają się na 

terenach nowych osiedli typu Rozalin, Chyby Zielone czy osiedle morskie.  Powodują zagrożenie dla 

bezpieczeństwa ludzi i zwierząt domowych w tym psów i kotów.  

Wyłączenie terenu gminy z polowań spowoduje wzrost liczebności zwierzyny co z kolei może 

powodować wzrost wypadków komunikacyjnych z udziałem zwierząt dzikich - co przy tak ruchliwych 

trasach jak  droga K- 92 i S 11 ma bardzo duże znaczenie dla bezpieczeństwa ludzi 

Jednocześnie informuję, że niniejsze rozstrzygnięcie zgodnie z art. 13 ust. 2 ustawy  o petycjach 
(Dz.U.2018.870 ) jest ostateczne nie przysługuje od niego postępowanie skargowe. 
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